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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés !

Dr. Schmitt Pá l
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 § . alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Pintér Sándor belügyminiszterhe z

„Milyen költségkihatásai vannak a korábban bezárt büntetés-végrehajtási intézete k
ismételt használatba vételének? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Belügyminisztérium 2010 . július 6-án jelentette be, hogy megnyitották a Solti büntetés -
végrehajtási intézet el őző évben bezárt két körletét. Miniszter úr kilátásba helyezte további
körletek ismételt használatba vételét .

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy melyik korábban bezárt körletek megnyitását
tervezik? Mekkora költségvetési forrást igényel az épületek használatba vétele, és hosszab b
távú üzemeltetése? Biztosít-e a Kormány e célra költségvetési többlettámogatást? Szükséges- e
a büntetés-végrehajtásban szolgálatot teljesítő hivatásos állomány létszámának emelése ?

A választ írásban kérem .

Budapest, 2010 . július

Tisztelettel :

dr. Harangozó Tamá s
országgyűlési képviselő
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